
 
Protokoll nr 9, styrelsemöte 2014-12-15, paragraf 105 - 118 

 

Närvarande:   Ove Johansson Lennart Henriksson 

    Stig Andersson Rita Ewesson 

    Erling Andersson May-Britt Persson 

    Sten Tingemar, tjänstgörande suppleant 

Frånvarande: Elisabet Lantz Marianne Lantz, suppleant 

 

§ . 105, Mötets öppnande 

Ordförande Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

§ . 106, Godkännande av dagordning och anmälan av övriga frågor. 

Till sekreterare för mötet utsågs May-Britt Persson. Dagordningen godkändes. 

Inga övriga frågor anmäldes. 

 

§ . 108, Val av protokolljusterare 

Sten Tingemar valdes att justera protokollet. 

 

§ . 109, Föregående mötesprotokoll 

Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

 

§ . 110, Inkomna och utgående skrivelser. 

Skrivelse från VIVAB där det meddelades att renhållningskortet indragits och inga 

nya kort ges. 

 

§ . 111, Rapport från AU 

Inga sammankomster i AU rapporterades. 

 

§ . 112, Rapporter från: 

a) Ekonomi 

Resultatet för spelavgifter har ökat. Resultatet för cafeterian har minskat, likaså 

reklamintäkter. Resultatet är dock fortfarande gott c:a 354´ efter att spelavgifter 

och medlemsavgifter betalats in. 

 

b) Medlemmar 

Totalt medlemmar 583 st. varav 78 st. endast betalat medlemsavgift. 

 

c) Hallunderhåll 

Möte hölls den 3 december, anteckningar från mötet bifogas. 

Beslöts att ej flytta sponsorskyltar, vilket tidigare diskuterats. Erling Andersson 

föreslog att ändra på märkningen ovanför klädhängarna för att lättare hitta. 

 

d) Banunderhåll 

Det finns klagomål att banorna inte alltid dras efter avslutad träning. Det är varje 

förenings skyldighet att efter träning lämna banorna dragna och i gott skick. 



 

e) Serie 

Fungerar bra, sista spelet i serie 2 för hösten spelas 19 december. I januari blir 

första speldagen 9 januari. 

 

f) Tävlingar 

Den 27 december spelas dubbel, med SPF som anordnare. Efter Nyårshelgen 

kommer en singeltävling att hållas med Boulealliansen som arrangör.  

 

g) Lotteri 

Fungerar bra. 

 

h) Uthyrning 

Uthyrningen har ökat, ett problem är att alla inte tar vara på egna sopor. 

 

i) Sponsring 

Hallandsägg har lämnat återbud då företaget skall upphöra. Klangs Plattsättning 

kommer att sponsra med en skylt.  

Vinbergs Lantmannaförening och Gunnarssons ägg har anmält intresse. 

 

j) Servering 

Fungerar bra. Lennart Henriksson skaffar julklappar i form av presentkorgar till 

personalen. 

 

k) Hemsidan 

Stig Andersson meddelade att Elvy Nilsson har erbjudit sig att hjälpa till. 

 

l) Samrådsgruppen 

Bengt-Göran Nilsson kommer att sponsra med mera spalt. Förfrågan om vi inte 

skall äska mera bidrag av kommunen till utbyggnaden. Förfrågan om vi har 

arrendeavtal för hallen. Ove informerade att vi har nyttjandeavtal för marken. 

Angående nycklar till hallen, bestämdes att ordförande i varje förening skall 

kontrollera så att nycklar ej innehavs av obehöriga och i detta fall se till att de kom 

tillbaka fr.o.m. årsskiftet. 

 

m) Övriga rapporter 

Stig Andersson meddelar att han varit i kontakt med K.A. Produkter angående 

hyra av arkiv. Vi har erhållit ett kontrakt på en hyra av 1 200 kronor/år vilket 

godkändes och undertecknades av ordförande och kassör. 

 

§ . 113, Utbyggnad av serveringen. 

Inget underlag är framtaget. Kostnadsförslag har begärts av ett företag. Det 

framkom att man bör begära kostnadsförslag från flera företag för jämförelse. 

May-Britt Persson yrkade att beslut om utbyggnaden skall överlämnas till 

föreningsstämman. Hon meddelar också att hon kommer att reservera sig om så 

inte sker. 

Styrelsen konstaterar att det finns tid för att ta upp utbyggnaden på stämman, men 

att det ännu inte finns något underlag att presentera. 

Styrelsen beslutar att avvakta till underlaget är klart. 

 

 



§ . 114, Öppettider under helgerna 

Beslöts att stänga cafeterian den 23 – 26 december samt den 31 december, den  

1 januari och den 5 – 6 januari 2015. 

 

§ . 115, Höstens och vinterns verksamhet 

Dubbeltävling 27 december och singeltävling 2 januari. 

 

§ . 116, Övriga frågor 

Inga övriga frågor meddelade. 

 

§ . 117, Nästa möte 

Nästa möte beslöts vara 11 februari 2015, klockan 9.
30 

 

§ . 118, Avslutning 

Ordförande tackade de närvarande, önskade God Jul och Ett Gott Nytt År, och 

avslutade mötet. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

May-Britt Persson  Ove Johansson Sten Tingemar 

   Ordförande 
 

 


